
2021-10-04
1. Godkendelse af dagsorden og referat

Godkendt

2. Opsamling på tidligere punkter

OK

3. Skanlux - Status på byggeri på storparcellerne

Der er intet svar modtaget på vores klage. Der er dog modtaget svar på den oprindelige
klage fra Anemonevænget & co. Ingen byggetilladelse endnu. Der forventes svar næste uge
på aktindsigt.

4. DSB og togdrift nu og i fremtiden jævnfør Femern

Generelt snak omkring transporten. Gods forventes ved Femern.

5. Julearrangement

Det er godkendt mulighed for at afholde arrangement.

6. Status på overfladebassin/Snedkerbækken

Generelt pænt med afklipning, men dette er ikke fjernet. Der mangler fortsat de lovede
skraldespande langs bækken samt hegnet er fortsat ikke sat op.

7. Knallert udfordringer

Der mangler skilte ved stien ved åen. Dette undersøges af Morten H. om vi kan få sat i værk
for at skabe præventiv minimering af knallert udfordringerne.

8. Økonomi

Der er pt. 39.949,93 i banken. Der er betalt for græs. Der mangler 6 kontingenter fra
grundejere at blive betalt, men forventes betalt snarest.
Der følges op på bankgebyrer som var varslet, men endnu ikke trukket.

9. Eventuelt

Næste møde aftales til 17-01-2022 kl. 19.00.


